
غالب مردم منطقه خانگاه از دير باز باغدار بوده و به رغم 
محروميت منطقه، مردمي فقير و تهيدست محسوب 
نمي ش��وند كه با تكيه بر كرم الهي و ت��وان خود و با 
كشاورزي و باغداري روزگار خود را سپري مي كنند.  اما 
نبود زيرساخت هايي چون راه دسترسي آسان به شهر 
و نبود برق موجب شده سطح سلامت در اين روستا به 
شدت پايين بيايد. بسياري از مردم منطقه خانگاه از 
اين مشكلات به تنگ آمده و به شهرها كوچ كرده اند و 

هم اكنون 23 خانواده در روستا زندگي مي كنند. 
بناي بقعه متبركه امامزاده احمد بن علي )ع( از لحاظ 
ساختماني بسيار فرسوده است به نحوي كه بيم آن 
مي رود هر لحظه فرو ريزد.   اين بقعه متبركه مأمن 
مردم منطقه محروم خانگاه و روستاهاي اطراف است 

و زائران به رغم راه سختي كه دارد از نقاط مختلف 
ايران خود را براي زيارت به اين منطقه مي رسانند 
اما حالا اين بقعه در حال تخريب است و داد اهالي 
روستاي خانگاه براي جلب حمايت نهادها و ارگان ها 
به گوش هيچ مسئولي نمي رسد.  كارشناسان ميراث 
فرهنگي به هيئت امناي اين بقعه متبركه گفته اند به 
علت قديمي بودن سازه نيز اجازه هيچ گونه فعاليتي 
جهت نوسازي و توس��عه به س��ازمان اوقاف داده 
نمي شود، مگر بعد از ترميم مقبره توسط سازمان 
ميراث فرهنگ��ي!  علي محمد خادم��ي، از اهالي 
روستاي خانگاه در گفت و گو با »جوان«، گفت:  از 
سوي اوقاف و امور خيريه استان پيگيري هاي انجام 
شده اما تاكنون اقدام عملي صورت نگرفته است.  

وي با اشاره به محروميت روس��تا افزود: نبود برق، 
آب لوله كشي، گاز و مراكز بهداشتي و درماني درد و 

مشكلي بزرگ براي مردم منطقه است. 
   نبود راه، بزرگ ترين مانع توسعه بقعه 

حجت الاسلام محمد جواد عباس زاده، معاون فرهنگي 
اوقاف و امور خيريه استان لرستان، در اين خصوص 
به »جوان« گفت: صعب العبور بودن منطقه از جمله 
مهم ترين موانع رسيدگي به اين بقعه متبركه است.  
وي با اشاره به اينكه كارشناسان اوقاف و امور خيريه 
س��الانه چند مورد از بقاع متبرك��ه بازديد به عمل 
مي آورند، اف��زود: در اين بازديد ها مش��كلات بقاع 
متبركه بررسي و با تخصيص اعتبار در جهت رفع اين 
مشكلات اقدام مي شود.  حجت الاسلام عباس زاده، با 

اشاره به اينكه در سال جاري چند مورد از اين بقعه 
متبركه بازديد ب��ه عمل آمده و راه هاي رس��يدگي 
به آن و بازس��ازي بقعه متبركه بررسي شده است، 
افزود: با تشكيل هيئت امنا براي اين بقعه متبركه و 
رفع مشكل اعتباري كار بازسازي اين بقعه متبركه 

پيگيري خواهد شد. 
   احداث حسينيه اي در جوار بقعه 

مسلم رضايي پور، سرپرست اداره اوقاف و امور خيريه 
شهرستان خرم آباد نيز با تأييد اينكه اين بقعه متبركه 
در منطقه اي دور افتاده و صعب العبور قرار دارد گفت: 
طي اسفند ماه سال گذشته در پي درخواستي از سوي 
اهالي روستا، هيئتي متشكل از مديركل اوقاف و امور 
خيريه استان، مسئول بعثه رهبري در حج و زيارت 
اس��تان، رئيس اداره اوقاف و امور خيريه شهرستان 
اليگودرز و يكي از اهالي روستاي خانگاه به بازديد از 
اين بقعه متبركه رفتند و وضعيت امامزاده بررس��ي 
ش��د.  رضايي پور ادامه داد: پس از بررسي وضعيت 
آن احتمال ميراثي بودن بنا نيز بررسي شد و به رغم 
اينكه هيچ تابلويي وجود نداشت كه ميراثي بودن بنا را 
نشان دهد، نامه اي در جهت بررسي وضعيت به ميراث 
فرهنگي استان ارسال شد.  وي ادامه داد: تلاش شد با 
تشكيل هيئت امنا براي بقعه متبركه از اهالي روستا و 
طي پروسه اداري لازم در كميسيون انتصاب هيئت 
امنا كار صدور اح��كام هيئت امنا پي گيري ش��ود.  
رضايي پور اف��زود: در ديگر اق��دام از محل اعتبارات 
سال 94 اعتباري معادل 40 ميليون ريال به اين بقعه 
متبركه اختصاص داده شد و به حساب امامزاده واريز 
گرديد.  وي ادامه داد: جواب استعلام از ميراث فرهنگي 
استان نيز طي 12 تيرماه ارسال شد و در اين جوابيه 

ميراثي بودن بنا تأييد شده است. 
همچنين در اين نامه ميرث فرهنگي آمده است كه در 
رديف اعتباري سال جاري اعتباري از سوي اين نهاد 
براي مرمت و بازسازي اين بقعه متبركه اختصاص 
خواهد يافت.  سرپرس��ت اداره اوقاف و امور خيريه 
شهرستان خرم آباد، با بيان اينكه چون بقعه ميراثي 
است عملاً دست ما براي بازسازي بقعه متبركه بسته 
است، گفت: اما در خارج از محدوده ميراثي حسينيه اي 
توسط اوقاف و امور خيريه استان احداث خواهد شد.  
با اين بودجه هاي عنوان شده كه ميزان آن مشخص 
نيست، اين آستان تا چه زمان ديگري ترميم خواهد 
شد؟ آيا اگر در ساليان قبل توجهي به آستان مقدس 
امامزاده احمد بن علي)ع( مي شد مقبره اين امامزاده 

به اين حال و روز مي افتاد؟

آلودگ�ي ه�واي اراك ه�ر روز بيش�تر از روز 
گذشته نمود پيدا مي كند و عملكرد دستگاه ها 
و نهاد هاي مرتبط با اين قضيه هر روز بيش از روز 
گذشته مثبت ارزيابي و صنايع آلاينده هر روز 
بيش از روز گذشته پاك و غير آلاينده معرفي 
مي ش�وند. ش�ايد بتوان گفت اراك ركورددار 
آلودگي هوا در طول تاريخ بوده است، حقيقتي 
ك�ه مس�ئولان مرتبط با اي�ن امر در س�كوت 
س�نگين و عذاب آور بر زب�ان نمي آورند و در 
مقابل با توصيف عملكردهايي كه در رؤيا صورت 
گرفته سعي در نشان دادن بهبود شرايط دارند. 

    
با اينكه تنها چهارماه از س��ال جاري سپري شده 
است اراك سه برابر سال گذش��ته روزهاي آلوده 
داش��ته اس��ت.  متوالي بودن روزهاي آل��وده اثر 
تجمعي دارد به اين معنا كه آلاينده ها و ريزگردها 
با تشديد روز آلوده تجمع و به ميزان آلودگي روز 
بعد مي افزايد و اثر بسيار نامطلوب تري بر سلامتي 
افراد مي گذارد.  س��ؤال بس��يار مهم اينجا است 
كه چرا به دلايل اصلي منش��أ اي��ن آلودگي ها به 
درستي پرداخته نمي شود و چه سودهايي پشت 
پرده پنهان شده كه چش��م بر سلامتي و تنفس 

مردم بسته ش��ده اس��ت.  امروز در اراك متوليان 
سلامت محيط زيس��ت مردم به متوليان صنايع 
آلاينده تبديل شده اند و در جرياني حساب شده 
و برنامه ريزي ش��ده بر منش��أهاي آلودگي هواي 
اين شهر سرپوش مي گذارند و بعيد نيست بعدها 
انگشت اتهام آلودگي به سمت مردم اراك گرفته 
شود.  منشأ آلودگي هواي اراك صنايع قدرتمند و 
ثروتمندي هستند كه بدون فيلتراسيون مناسب، 
بدون هيچ نگراني از برخورد متول��ي امر و بدون 
كوچك ترين انص��اف در حال فعاليت هس��تند.  
صنايعي همچون پتروش��يمي شازند كه تا ديروز 
صنعت آلاينده بودند و عوارض آلايندگي پرداخت 
مي كردند امروز توسط اداره كل حفاظت محيط 
زيست استان مركزي به عنوان صنعت غير آلاينده 
معرف��ي و از پرداخت ع��وارض آلايندگي معاف 
مي شوند!  به راستي در اداره كل حفاظت محيط 
زيس��ت كه اين روزها بيشتر به اداره كل حفاظت 
از صنايع آلاينده تبديل ش��ده چه خبر است كه 
صنعتي آلاينده ب��دون هيچ گون��ه تغييراتي به 
صنعت سبز تبديل مي شود.  جلسه هاي كارگروه 
كاهش آلودگي هوا به طور مستمر تشكيل مي شود 
اما اين جلسه ها بيشتر به جاي حفاظت از سلامتي 

مردم و به جاي پرداختن به منشأ آلودگي اين شهر 
نجيب به حفاظت از صنايع مي پردازد.  تا س��خن 
از آلودگي صنايع مي ش��ود طرف مقابل به ايجاد 
اشتغال و حمايت از صنعت مي پردازد به نحوي كه 

جاي هيچ سخني ديگر باقي نمي ماند. 
با بررسي اجمالي در جلسه هاي كارگروه كاهش 
آلودگي هوا مي توان به بسياري از مسائل پي برد، 
از زمستان سال گذشته به مرور در اين جلسه ها كه 
حداقل نامي از صنايع آلاينده آورده مي شد زمزمه 
حفاظت از صنايع شروع شد.  به مرور اين زمزمه ها 
پررنگ تر ش��د و با اين توضيحات كه صنايع بايد 
رونق پيدا كند كه براي جوانان ايجاد اشتغال كنيم 
و با بيكاري به اين طريق مبارزه شود جريان اين 
جلسه ها به سمت و سويي خاص هدايت و كنترل 
شد.  صحبت از صنايع آلاينده به مرور جاي خود 
را به تالاب ميقان و پيگي��ري بحث هاي ترافيكي 
ش��هر اراك داد و اي��ن روند تا به ام��روز كه ديگر 
تقريباً از صنايع آلاينده در جلس��ه هاي كارگروه 
كاهش آلودگي هوا سخني به ميان آورده نمي شود 
ادامه دارد.  به راستي دليل اين جهت گيري ها چه 
عاملي اس��ت؟ چرا بايد صنايع آلاينده به عنوان 
صنعتي سبز معرفي ش��وند؟ چه كسي مي تواند 

بوي بسيار نامطبوع حاصل از فعاليت واحد صنعتي 
پتروشيمي را كتمان كند؟

نماينده مردم شازند در مجلس شوراي اسلامي در 
جلسه شوراي برنامه ريزي و توسعه استان گفت: 
بايد مشخص شود چه دست هايي پشت پرده است 
كه پتروشيمي آلاينده يك شبه به واحد صنعتي 
غير آلاينده تبديل مي ش��ود.  ابراهيم��ي با انتقاد 
از اين تصميم گيري اف��زود: در اداره كل حفاظت 
محيط زيست اس��تان چه خبر است و چه اتفاقي 
در اين صنعت آلاين��ده رخ داد كه آلايندگي يك 
شبه به صفر رسيده اس��ت.  رئيس دانشگاه علوم 
پزشكي اراك هم در جلس��ه كارگروه طرح جامع 
آلودگ��ي هواي اراك گفت: پتروش��يمي ش��ازند 
سال ها به عنوان صنعتي آلاينده محسوب مي شده 
است و چه اتفاقي رخ داد كه اين صنعت يك شبه 
از ليست صنايع آلاينده خارج و از پرداخت عوارض 
80 ميليارد توماني معاف شد.  حسن طاهر احمدي 
بيان كرد: بايد مطالعه جامعي بر روي منشأ آلودگي 
ه��واي اراك صورت پذيرد و س��هم ه��ر آلاينده 
مش��خص ش��ود در غير اين صورت اين جلسه ها 
نمي تواند مشكل را حل كند.  سرطان در اين شهر 
جولان مي دهد و مسئولان با استناد به اين گفته 
كه هيچ تحقيقاتي نمي تواند نشان دهد كه دقيقاً 
عامل سرطان آلايندگي صنعتي خاص است سعي 

در كتمان اثر آلايندگي بر سلامت مردم دارند. 
   كارشكني در مورد شركت هاي آلاينده

شركت املاح معدني در حاشيه تالاب ميقان اراك 
در مدت برداشت سولفات سديم از تالاب ميقان به 
حدي برداش��ت انجام داده كه به اين تالاب لطمه 
وارد ش��ده و در كنار گرفتن حق آبه تالاب با ايجاد 
بندخاكي و سد امروز شاهد ريزگرد در اراك هستيم 
ريزگردهاي سولفات س��ديمي كه تنفس را براي 
مردم دشوار كرده و كسي نمي داند تجمع ريزگردها 
و آلاينده ها چه بلايي بر سلامت مردم نازل مي كند.  
در ابتدا با تشكيل جلسه اي در خصوص تالاب ميقان 
اراك گفته شد شركت املاح معدني به مدت يك 
سال حق برداشت از اين تالاب را ندارد و ضررهاي 
وارده نيز بايد جبران ش��ود اين تصميم در سطح 
وسيعي رسانه اي شد.  بعد از گذشت حدود يك ماه 
از اين قضيه در جلسه كارگروه طرح جامع و كاهش 
آلودگي هواي اراك گفته ش��د كه اين شركت در 
مدت قرارداد يك ساله اش تاكنون 400 تن برداشت 
انجام داده و حق برداشت 200 تن ديگر را نيز دارد و 
حق برداشت براي يك سال ممنوع نشده است.  اين 
در صورتي است كه گفته شده اين شركت بيش از 
حق تعيين شده از معدن سولفات سديم برداشت 
داشته است اما باز هم شاهد تصميمي به نفع صنايع 

و به ضرر مردم بوديم. 

تصفيهخانهآبمحلاتبهبهرهبرداريميرسد
 استاندار استان مركزي به همراه نماينده مردم شهرستان محلات و دليجان 
در مجلس شوراي اسلامي، فرماندار شهرستان محلات و مدير عامل شركت 
آب و فاضلاب استان مركزي از ايستگاه تصفيه آب در دست ساخت محلات 
و ايستگاه هاي پمپاژ و مركز تله متري شبكه انتقال آب محلات بازديد كردند. 
در اين بازديد عبدالرضا خليلي مدير عامل آب و فاضلاب استان اعلام كرد: 
شركت آب و فاضلاب استان مركزي با جديت هرچه تمام تر در اجراي پروژه 
در تلاش است تا اين پروژه به زودي به بهره برداري برسد.  وي افزود: بخش 
فيزيكي ايستگاه تصفيه  آب محلات به پايان رسيده و ظرف مدت كمتر از 
يك ماه به بهره برداري خواهد رسيد.   مدير عامل شركت آب و فاضلاب 
استان مركزي گفت: براي احداث اين ايستگاه تصفيه آب بيش از30ميليارد 
ريال هزينه شده و دو ميليارد و ۵00 ميليون ريال ديگر به اين تصفيه خانه 
اختصاص يافته است.  خليلي با اشاره به مشكل انتقال آب شرب به نقاط 
مرتفع شهر محلات گفت: براي حل اين مشكل پروژه  خط انتقال آب شرب 
به طول سه كيلومتر پيش بيني شده و عمليات اجرايي آن به زودي آغاز 
خواهد شد.   در ادامه اين بازديد محمود زماني قمي استاندار مركزي نيز 
گفت: در كنار خط انتقال آب كوچري به قم حق آبه اي براي شهرستان هاي 
خمين، محلات و دليجان در نظر گرفته شده است كه با افتتاح تصفيه خانه 
آب ش��هر محلات، امكان بهره برداري از تمامي سهم شهرستان محلات 
ميسر خواهد ش��د.   وي افزود: اجراي طرح ياد شده جهت انتقال آب به 
مخازن سرچشمه و توزيع آن از طرح هاي مصوب شهرستاني نبوده است و 
اعتبار اجراي اين پروژه از منابع در اختيار استان تأمين خواهد شد چراكه 
آب شرب سالم و بهداشتي حق همه مردم است و اجراي اين طرح كمك 

شاياني به حل مشكل آب شهر محلات خواهد كرد.

تكميلپروژهكاكارضادرانتظاراعتبار
مديرعام�ل آب منطق�ه اي لرس�تان از ني�از ب�ه اعتب�ار 1000 
ميلي�ارد تومان�ي ب�راي تكمي�ل پ�روژه كاكارض�ا خب�ر داد. 
علي اميد سيفي با اشاره به پروژه هاي واگذار شده اين شركت به بخش 
خصوصي گفت: عمليات اجرايي پروژه كاكارضا كه ش��امل سراب تلخ، 
سامانه انتقال آب و احداث سد مخملكوه اس��ت در سال 83 آغاز شده 
است.  وي افزود: جهت اتمام اين پروژه به يك هزار ميليارد تومان اعتبار 
نياز است كه تاكنون تنها 40 ميليارد تومان هزينه شده است.  اين مسئول 
با بيان اينكه سرمايه گذار براي تكميل اين طرح ورود كرده است، گفت: 
در صورت اختصاص اعتبار مورد نياز پروژه كاكارضا تا چهار سال آينده 
به بهره برداري مي رسد.  سيفي با اش��اره به توقف عمليات اجرايي سد 
معشوره گفت: سد بختياري، رودبار و معشوره جزو سدهاي بلند كشور 
محسوب مي شوند و شركت سهامي مديريت منابع آب و نيروي ايران 
متولي اجراي آنها است و امور آب استان ها دخالتي در اجراي اين گونه 
پروژه ها ندارند.  مديرعامل آب منطقه اي لرستان تأكيد كرد: مسئولان 
استاني به دنبال بازنگري تخصيص آب سد معشوره هستند كه در صورت 

قطعي شدن آن عمليات اجرايي اين سد از سرگرفته مي شود.

تكميلبيمارستانبروجردتاپايانسال
وزير راه و شهرسازي در سفر به خرم آباد تكميل ساختمان بيمارستان 
»آيت الله بروجردي« تا پايان سال جاري را منوط به تأمين اعتبار دانست. 
عباس آخوندي در حاش��يه بازديد از بيمارس��تان »آيت الله بروجردي« 
شهرس��تان بروجرد با ابراز رضايت از پيش��رفت عمليات ساخت گفت: 
بيمارستان »آيت الله بروجردي« حدود 80 درصد پيشرفت دارد.  وي با 
اشاره به اينكه حدود 22 ميليارد تومان براي تكميل ساختمان بيمارستان 
»آيت الله بروجردي« نياز است، افزود: همچنين حدود ۷0 ميليارد براي 
خريد تجهيزات اين بيمارس��تان مورد نياز اس��ت.  آخوندي گفت: اگر 
اعتبار لازم براي بيمارستان »آيت الله بروجردي« تأمين شود ساختمان 
اين بيمارستان تا پايان امس��ال تكميل خواهد شد.  وي با اشاره به اينكه 
تجهيزات مورد نياز براي تأسيس��ات بيمارس��تان »آيت الله بروجردي« 
خريداري شده اس��ت و اكنون اين طرح در مرحله نازك كاري قرار دارد، 
افزود: بيمارستان»آيت الله بروجردي« نيازهاي عمومي و تخصصي بيماران 

شهرستان بروجرد و لرستان را برطرف خواهد كرد.

تعطيلي2ماههفرودگاهخرمآباد
مدير فرودگاه خرم آباد از تعطيلي دو ماهه پروازهاي فرودگاه خرم آباد خبر داد. 
اسفنديار كياني گفت: در حال حاضر عمليات روكش باند فرودگاه كه از 
ماه قبل شروع شده به نقطه اي رسيده كه برقراري پرواز امكانپذير نيست.  
وي افزود: البته امكان فرود پروازهاي كوچك وج��ود دارد اما فرود پرواز 
مسافري به دليل اينكه باند بيشتري مي خواهد، امكانپذير نيست.  مدير 
فرودگاه خرم آباد با بيان اينكه استانداري براي اتمام اين پروژه مهلت دو 
ماهه خواسته است، گفت: در صورت اتمام پروژه طي دو ماه، اواسط مهرماه 

پروازهاي مسافري فرودگاه از سرگرفته مي شود.

بقعهامامزادهاحمدبنعلي)ع(لرستاندرمعرضتخريب

چشمپوشيازآلودگياراكبهبهانهحمايتازصنعتواشتغال

مهجورماندن امامزاده به دليل نبود راه دسترسي

صنايع آلاينده بدون هيچ تغييري يك شبه صنايع سبز مي شوند!

برگزاريجشنوارهآواهايايرانيدردليجان
رئيس اداره فرهنگ و ارشاد اسلامي دليجان از برگزاري نخستين 
جش�نواره آواه�اي ايران�ي در 20 و 21 مردادماه ج�اري خبر داد. 
حميد صادقي با بيان اينكه نخس��تين جش��نواره آواهاي ايراني 20 و 
21 مردادماه در س��الن جلس��ات جمعيت هلال احمر اين شهرستان 
برگزار مي شود افزود: اين جش��نواره با حضور 2۵ نفر از نفرات دعوت 
شده در مرحله نهايي برگزار خواهد شد.  رئيس اداره فرهنگ و ارشاد 
اسلامي دليجان ادامه داد: اين جشنواره در بخش هاي آواز بدون  ساز، 
مناجات خواني، آواز با س��از و چاوش��ي خواني با هدف ارتقاي س��طح 
موسيقي اصيل ايراني و آشنايي عموم با موسيقي بومي برگزار خواهد 
شد.  صادقي افزود: در اين جش��نواره گروه هاي موسيقي از شهرهاي 
دليجان، محلات، اراك، آش��تيان، تفرش و س��اوه برگزار مي شود كه 
بازديد از غار نخجير، برگزاري كارگاه هاي آموزشي، اجراي موسيقي و... 
از بخش هاي جنبي اين جشنواره است.  به گفته رئيس اداره فرهنگ و 
ارشاد اسلامي دليجان بيش از ۵0 اثر به دبيرخانه جشنواره ارسال شد 

كه از اين تعداد 2۵ اثر به مرحله نهايي راه پيدا كرد. 

تخصيصاعتباربهبهسازيوآبرساني
روستاهاياراك

طبق مصوبه كميت�ه برنامه ري�زي شهرس�تان اراك، ۳۷ميليارد 
ريال اعتبار براي بهسازي، نوس�ازي و همچنين اجراي طرح هاي 
آبرس�اني ب�ه روس�تاهاي شهرس�تان اراك در نظر گرفته ش�د. 
فرماندار اراك با اعلام اين خبر گفت: همچني��ن بر مبناي مصوبات اين 
كميته حدود 3 ميليارد ريال براي تكميل طرح هاي گلزار شهدا در اين 
شهرستان و يك ميليارد و 800ميليون ريال نيز براي فراهم كردن امكانات 
اوليه شهرك هاي صنعتي اختصاص يافت.  حسين بختياري افزود: بودجه 
تخصيصي سال جاري براي شهرستان اراك ۶3ميليارد تومان است كه بر 
مبناي مصوبات كميته برنامه ريزي، بخش عمده اي از اين بودجه يعني 
رقمي بيش از 9۵ميليارد ريال براي مسئله آلودگي هواي اراك تخصيص 
يافت.  فرماندار اراك ادامه داد: همچنين هفت ميليارد ريال از اين بودجه 
براي اجراي طرح هاي تربيتي و تأميني و برنامه هاي بسيج در نظر گرفته 
شده است.  بختياري گفت: بيش از ش��ش ميليارد و ۷00ميليون ريال 
از بودجه سال جاري شهرستان اراك نيز به توس��عه روستاي تاريخي و 
گردش��گري وفس اختصاص داده ش��د.  وي افزود: حدود سه ميليارد و 
900ميليون ريال از اين بودجه نيز طي مصوبه سال جاري براي ترميم و 

بهسازي مساجد و بقاع متبركه استان مركزي مدنظر قرار گرفت.

عرضهبنزينبااستاندارديورو۴درلرستان
استفاده از بنزين با استاندارد يورو 4 يكي از مطالبات شهروندان 
لرستاني اس�ت كه پيگيري اين مطالبه در دس�تور كار قرار دارد. 
مديرعامل ش��ركت پخش فرآورده هاي نفتي منطقه لرستان با اعلام 
اين خبرگفت: استفاده از بنزين با اس��تاندارد يورو 4 يكي از مطالبات 
ش��هروندان لرس��تاني اس��ت كه پيگيري اين مطالبه و عرضه آن در 
جايگاه هاي سوخت در دس��تور كار قرار دارد.  پيمان بهرامي با اشاره 
به نظارت دقيق بر جايگاه هاي عرضه سوخت در سطح استان لرستان 
افزود: به  صورت روزانه اكيپ مهندسي فرآورده ها از جايگاه هاي توزيع 
در س��طح اس��تان نس��بت به نحوه عرضه كيفي و كمي فرآورده هاي 
توزيعي نظارت مي كند.  مديرعامل شركت پخش فرآورده هاي نفتي 
منطقه لرستان عنوان كرد: براساس تفاهم نامه همكاري منعقدشده با 
اداره استاندارد هر سه ماه يك بار نازل هاي سوخت در مخازن جايگاه ها 
كنترل مي شود تا در صورت وجود هرگونه تخلفي در جايگاه ها موارد 
تخلفاتي به سرعت بررسي و با جايگاه داران متخلف در كميته بررسي 
برخورد ش��ود.  وي با بيان اينكه تاكنون به صوت عمومي گزارش��ي از 
عرضه بنزين بدون كيفيت يا مختلط در جايگاه هاي س��وخت استان 
لرستان وجود نداشته است، تصريح كرد: در گذشته هر شش ماه يك بار 
نماينده مركز استاندارد از جايگاه ها بازديد مي كرد و تلمبه ها را مورد 
پايش قرار مي داد كه اخيراً براساس برنامه ريزي صورت گرفته اين زمان 
به سه ماه كاهش داده  شده و اين پايش از بعد استاندارد و نحوه عملكرد 
جايگاه داران اس��ت كه تاكنون موردي كه خلاف اس��تانداردهاي اين 

سازمان باشد وجود نداشته است.

احداثنيروگاهسيكلتركيبيدرساوه
اس�تاندار مرك�زي از اح�داث ني�روگاه س�يكل تركيب�ي 
1000 مگاوات�ي در س�اوه خب�ر داد و گف�ت: اس�تان مرك�زي 
توليدكنن�ده 1۶ميلي�ون ليت�ر بنزي�ن مصرفي كش�ور اس�ت. 
محمود زماني قمي گفت: براساس توافق با بلژيك، اين كشور متعهد به احداث 
يك نيروگاه سيكل تركيبي 1000 مگاواتي با اعتباري بالغ بر يك ميليارد دلار 
در شهرستان ساوه شده و قرار است اين طرح در پنج نقطه كشور اجرايي شود 
كه از اين پنج منطقه تنها زمين واگذاري شهرستان ساوه معين شده است، 
همچنين اجراي اين طرح منافع بس��يار خوبي به همراه دارد.  وي افزود: با 
درنظر گرفتن شرايط خشكسالي شاهد رش��د 34درصدي افزايش گندم 
بوده ايم كه اين امر تنها با اقداماتي از جنس مديريت و نظارت مقدور است، 
همچنين در حوزه شيلات علاقه مند به استفاده از طرح ها، تدابير و پروژه ها در 
راستاي تحقق اقتصاد مقاومتي هستيم.  زماني قمي ادامه داد: در راستاي ايجاد 
مشاغل در عرصه پرورش  آبزيان در دسترس بودن و ارزاني اين مشاغل صادق 
است زيرا ايجاد يك شغل صنعتي مبلغي بالغ بر 2۵00 تا 3 هزار ميليون ريال 
به خود اختصاص مي دهد و در مقابل ايجاد يك شغل در صنف پرورش آبزيان 
يا ديگر بخش هاي سازمان جهاد كشاورزي بسيار به صرفه تر بوده و با رزق  مردم 
ارتباط مستقيم دارد.  وي با اشاره به مثبت شدن تراز صادرات و واردات گفت: 
اين واقعه نشانگر رويداد علائم مثبت است و پيرو اين موضوع بايد بكوشيم تا 
اقتصاد پيشرفت داشته باشد، تعدادي از واحدهاي بزرگ ما پيشرفت داشته اند 

اما اين به اين معنا نيست كه همه چيز درست شده است.

حريم بقعه امام�زاده احمد ب�ن علي )ع( در روس�تاي مح�روم خانگاه 
در نزديك�ي روس�تاي چم س�نگر سپيدش�ت در اس�تان لرس�تان به 
دنبال كم توجهي مس�ئولان در حال تخريب اس�ت.  خانگاه، روستايي 
اس�ت كه در منطقه اي محروم ق�رار دارد، اين منطقه هن�وز برق و آب 

لوله كش�ي ندارد و به رغم اينكه تابس�تان هايي گرم و زمس�تان هايي 
س�رد را تجربه مي كند ولي لوله ه�اي گاز هم از كنارش نگذش�ته اند.  با 
اين حال منطقه خانگاه همچون ساير نقاط اس�تان لرستان داراي آب و 
خاكي مساعد اس�ت و كش�اورزي و باغداري در اين منطقه رونق دارد. 

مشكلتملكاراضيبرايكمربنديدورود
معاون شركت س�اخت و توس�عه زيربناهاي حمل و نقل كشور از 
وجود مشكل تملك اراضي براي احداث كمربندي دورود خبر داد. 
خيرالله خادمي با بيان اينكه كمربندي دورود از داخل اين ش��هر عبور 
مي كند كه تاكنون مشكلات زيادي در بحث تملك داشته است گفت: 
تاكنون هشت كيلومتر از پروژه راهسازي كمربندي دورود تملك شده 
است.  معاون ساخت و توسعه راه هاي شركت ساخت و توسعه زيربناهاي 
حمل و نقل با اشاره به اينكه پروژه كمربندي دورود داراي يك پل بوده 
كه كار ساخت آن طي امس��ال به اتمام مي رسد، افزود: مبلغ ۵ ميليارد 
تومان براي ارزيابي هشت كيلومتر ابتدايي اين پروژه و 1۵ ميليارد تومان 
براي عمليات اجرايي آن توس��ط پيمانكار نياز است.  خادمي ادامه داد: 
كمربندي دورود داراي يك محور مشترك با داران اصفهان بوده كه در 

اين قسمت سه پيمانكار كار مي كنند.

فاطمه قاسمي
   گزارش2
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